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RSS.0012.3.43.2022 
Protokół Nr 43/22 

z posiedzenia Komisji Budżetowo-Gospodarczej i Rolnictwa  
w dniu 20 czerwca 2022 roku 

 

Porządek obrad: 
1. Stopień realizacji zmian mpzp. 
2. Sprawy bieżące. 

 

Ad. 1 
Pani Katarzyna Sobólska omówiła stopień realizacji zmian mpzp (informacja 
stanowi załącznik do protokołu). 
Radna Danuta Szczęch – Drozd powiedziała, że na taką szczegółową informację 
czekała od początku kadencji i bardzo za nią dziękuje. Dodała, że na te 
wszystkie zmiany czekają również mieszkańcy.  
 

Ad. 2 
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG przedstawiła projekt uchwały  
w sprawie zmiany budżetu Gminy Sobótka na 2022 rok wraz z uzasadnieniem 
do uchwały. 
Radny Ryszard Saltarski powiedział, że obecnie deficyt wynosi 19.447.200 zł. 
Dodał, że zastanawia się do jakiego momentu możemy ten deficyt powiększać.  
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG powiedziała, że na deficyt trzeba mieć 
pokrycie i w uchwale wskazano czym zostanie on sfinansowany. 
Radny Ryszard Saltarski odnosząc się do planowanej pożyczki zapytał do 
jakiego momentu możemy ją powiększać? 
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG odpowiedziała, że to określane jest na 
podstawie wskaźników, które nas obowiązują. Dodała, że te wskaźniki są 
kontrolowane również przez RIO. Zaznaczyła, że spłata w poszczególnych latach 
nie może doprowadzić do zachwiania budżetu. Poinformowała, że w WPF 
zawsze jest wskazane jaka jest kwota długu gminy w poszczególnych latach.  
Radny Grzegorz Chrzan zapytał, czy ostatnie środki z Polskiego Ładu na drogi 
pokrywają 85% kosztów? 
Z-ca Burmistrza Ewa Fiedler – Łeńska odpowiedziała, że 95%.  
Radna Danuta Szczęch – Drozd zapytała, czy otrzymaliśmy dotację na pomoc 
obywatelom Ukrainy, czy środki te pokrywane są z budżetu? 
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG odpowiedziała, że otrzymujemy 
dotację, ale często wcześniej są zakładane nasze środki i czekamy na 
refundację.  
 

Jednogłośnie pozytywnie zaopiniowano przedstawiony projekt uchwały.  
 

Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG przedstawiła projekt budżetu  
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2035. 
 

Jednogłośnie pozytywnie zaopiniowano przedstawiony projekt uchwały.  
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Pani Joanna Berezecka - Zywer przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Sobótka wraz  
z uzasadnieniem do uchwały.  
 

Jednogłośnie pozytywnie zaopiniowano przedstawiony projekt uchwały.  
 

Z-ca Burmistrza Ewa Fiedler – Łeńska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Stary Zamek w gminie Sobótka. 
Dodała, że dokument ten jest niezbędny, aby w przyszłości wieś mogła 
aplikować o środki z zewnątrz.  
 

Jednogłośnie pozytywnie zaopiniowano przedstawiony projekt uchwały.  
 

Z-ca Burmistrza Ewa Fiedler – Łeńska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
przejęcia przez Burmistrza MiG Sobótka zadania zarządzania odcinkiem 
publicznej drogi powiatowej nr 1994D w miejscowości Sobótka w zakresie 
pełnienia funkcji inwestora. Dodała, że zadanie dotyczy Bezpiecznej Drogi 
(odcinek od ul. Słowiańskiej do ul. Chrobrego).  
Radny Marek Juraszek zapytał w jakim celu chodnik na ul. Skłodowskiej jest 
rozkopany z dwóch stron? 
Z-ca Burmistrza Ewa Fiedler – Łeńska odpowiedziała, że kosztem ścieżki musi 
zostać przesunięty chodnik. Dodała, że nie dało się zgrać w czasie tych dwóch 
inwestycji. Zaznaczyła, że od początku ścieżek rowerowych była o tym mowa. 
Powiedziała, że jest również zielony bufor w którym można umieścić gaz nie 
uszkadzając później drogi. 
Radny Marek Juraszek powiedział, że w ubiegłym roku ułożono chodnik, a teraz 
wszystko będzie wykonane od nowa. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Piwowarska powiedziała, że gdy była na 
spotkaniu z gazownią to gazownia mówiła, że na etapie projektowania miała 
duże problemy z uzyskaniem pewnych dokumentów od gminy i wszystko się 
bardzo przedłużyło. Dodała, że była mowa o tym, że w październiku będzie 
projekt położenia nitki gazu przez Sobótkę Zachodnią.  
Radny Rafał Kotwica powiedział, że to nieprawda, ponieważ gdy w ostatniej 
kadencji prowadzili korespondencję z gazownią to gazownia nie była w ogóle 
zainteresowana nowymi przyłączami.  
Radny Ryszard Saltarski poruszył temat skrzyżowania ul. Kwiatowej  
z ul. Świdnicką w Sobótce. Powiedział, że ulica Kwiatowa jest wyniesiona do 
góry, przy opadach spływa woda i robi się jezioro. Dodał, że brakuje jednej 
studzienki, która zbierałaby tą wodę.  
Z-ca Burmistrza Ewa Fiedler – Łeńska powiedziała, że zastanowią się, czy jest 
możliwość przejęcia chociaż części tej wody.  
 

Jednogłośnie pozytywnie zaopiniowano przedstawiony projekt uchwały.  
 

Z-ca Burmistrza Ewa Fiedler – Łeńska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
przejęcia przez Burmistrza MiG Sobótka zadania zarządzania odcinkiem 
publicznej drogi powiatowej nr 2075D w miejscowości Świątniki w zakresie 
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pełnienia funkcji inwestora 
 

Jednogłośnie pozytywnie zaopiniowano przedstawiony projekt uchwały.  
 

Z-ca Burmistrza Ewa Fiedler – Łeńska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
przejęcia przez Gminę Sobótka od Powiatu Wrocławskiego utrzymania zieleni 
przydrożnej w pasie dróg powiatowych na terenie miasta Sobótka. 
 

Jednogłośnie pozytywnie zaopiniowano przedstawiony projekt uchwały.  
 

Z-ca Burmistrza Ewa Fiedler – Łeńska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
przejęcia przez Burmistrza MiG Sobótka od Powiatu Wrocławskiego zadań  
z zakresu bieżącego i zimowego utrzymania dróg powiatowych na terenie 
miasta Sobótka. 
 

Jednogłośnie pozytywnie zaopiniowano przedstawiony projekt uchwały.  
 

Z-ca Burmistrza Ewa Fiedler – Łeńska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
Planu Zrównoważonej Mobilności dla Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego 
Wrocławia oraz wyrażenia woli współdziałania z innymi gminami w zakresie jej 
wdrożenia. 
 

Pozytywnie zaopiniowano przedstawiony projekt uchwały.  
 

Radny Marek Juraszek powiedział, że na spotkaniu z sołtysami przed ostatnią 
sesją Burmistrz powiedział, że zamierza się wycofać z Programu Bezpieczna 
Droga. Zapytał, czy nie jest to manipulacja informacją? 
Z-ca Burmistrza Ewa Fiedler – Łeńska powiedziała, że z tego co pamięta 
Burmistrz sformułował to zupełnie inaczej. 
Radny Marek Juraszek dodał, że rozmawiał w starostwie i widział pismo, które 
wyszło do gminy w maju z informacją, że starostwo ma zamiar wykonać projekt 
i wybudować część chodnika w Sulistrowiczkach, a 25 maja wyszło pismo  
z urzędu z rozpiską na program Bezpieczna Droga. Dodał, że w budżecie mamy 
zabezpieczone 30 tys. zł na projekt, ale nie ma uchwały mówiącej o przekazaniu 
tych środków do starostwa. Zapytał, czy wyrobimy się ze wszystkim biorąc pod 
uwagę termin zakończenia inwestycji? 
Pani Magdalena Sączawa Skarbnik MiG wyjaśniła, że nie podejmuje się 
uchwały w sprawie przekazania dotacji tylko podpisuje się umowę.  
Z-ca Burmistrza Ewa Fiedler – Łeńska powiedział, że po tym piśmie zostali 
zaproszeni do starostwa na rozmowę podczas której uzgodniono to, co dzisiaj 
przedstawiają radnym. Powiedziała, że powiat bierze na siebie sporządzenie 
dokumentacji dotyczącej budowy chodnika w Sulistrowiczkach. Poinformowała, 
że będzie to zadanie 2-letnie (w tym roku nie będzie żadnej płatności więc 
czeka nas zmiana w WPF).  
Radny Rafał Kotwica zgłosił konieczność pogłębienia rowu (Będkowice-
Księginice Małe). Dodał, że sołtys zgłosił, że rów jest już cały zamulony.  
Radny Grzegorz Chrzan poruszył temat zagospodarowania terenu, gdzie stał 
pomnik w Garncarsku. Dodał, że jako mieszkańcy złożą do gminy pismo w tej 
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sprawie. Dodał, że złożą również pismo dotyczące boiska i placu zabaw, przez 
które przebiega linia średniego napięcia, co stwarza niebezpieczeństwo.  
Radna Irena Gajewska poprosiła o załatanie dziur na Osiedlu Poetów.  
Z-ca Burmistrza Ewa Fiedler – Łeńska powiedziała, że jako gmina mamy bardzo 
duże potrzeby w tym zakresie i zdają sobie z tego sprawę, ale nie mamy 
środków.  
Pani Violetta Gaworczyk Sekretarz MiG zaprosiła radnych na 27 czerwca 
2022r. na godz. 17 do RCKS na spotkanie w sprawie strategii rozwoju. 
 
 

Protokołowała        Przewodnicząca Komisji 
 

Agata Rekść          Edyta Hajdamowicz  


